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Föredragningslista 4 Förvärv av järnvägsområdena på Lovisa 

gamla bangård för utveckling av centrumtjänster 

Avvikande mening 

I föredragningstexten framförs ingen klar motivering för köpet 

eller planerat användningssyfte för området. Man talar bara till 

exempel om att det kunde vara möjligt att planera ett nytt daghem 

för området. Man berättar att omfattningen av och kostnaderna för 

saneringen av de förorenade marksubstanserna i området nog har 

utretts till vissa delar men har inte kunnat ange mängden närmare. 

Saneringskostnaderna varierar mellan 454 000 och 1 107 000 

euro. Man har inte heller utrett om området delvis eller helt ligger 

på grundvattenområde, vilket medför betydande kostnader för 

sanering av marken. Dessutom finns det ingen som helst 

uppskattning av kostnaderna för rivningen av områdets gamla 

byggnader, såsom lokhallen – och ingen information heller. Likaså 

finns det inte information om hur mycket olja som eventuellt 

runnit ner i marken under den gamla lokhallen. Man talar 

dessutom om att förvärvet skapar förutsättningar för en mer 

mångsidig lösning gällande framtiden för bron i området, men 

man berättar inte vilka frågor saken gäller och vad saken på riktigt 

handlar om eller vad det kommer att kosta. 

Med hänvisning till förvaltningslagen (6.6.2003/434) är de 

uppgifter som stadsstyrelsen lagt fram för fullmäktigeledamöterna 

för ärendets avgörande så bristfälliga att man inte skulle ha fått 

godkänna ärendet utan borde ha remitterat det för ny beredning. 
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